
Czterdziesta trzecia sesja Rady Miejskiej 
30 czerwca 2010 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XLIII/ 2010 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
30 czerwca 2010 roku 

 
 

Miejsce obrad - Sala Konferencyjna w Hali widowisko-sportowej w Trzcińsku-Zdroju. 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1301 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1620

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Marcina Czesyka 
         
 
Co stanowi – 93,33% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XLIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Proponuję punkt drugi przesunąć zaraz po 
przyjęciu protokołów. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad?  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- proponuję wycofanie uchwały w sprawie przystąpienia do 
Stowarzyszenia Zachodniopomorskiej sieci teleinformatycznej oraz wprowadzić uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu i poręczenia wekslowego. 
 



Przewodniczący obrad- kto jest za zdjęciem uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-
Zdrój do Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna” 
 
-za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została zdjęta z porządku obrad, kto jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu i 
poręczenia wekslowego. 
 
-za- 10- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad. 
Odczytał porządek obrad, kto jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach?  
 
-za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Proponowany porządek obrad XLIII sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Wręczenie dyplomów Burmistrza dla najlepszych uczniów z terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
III.  Informacja Burmistrza Gminy. 
IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg, tj. umarzania, odraczania i 

rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Gminie Trzcińsko-Zdrój i jej jednostkom podległym oraz warunki 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną, a także wskazania organów do tego uprawnionych. (druk XLIII/442/2010), 

2. zmieniająca uchwałę Nr XLII/437/10 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 06 maja 2010r. 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika Nr 7 i 8 
do uchwały Nr XXXVII/390/09 Rady Miejskiej w Trzcinisku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r. 
(druk XLIII/443/2010), 

3. w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika nr 7 i 8 
do uchwały Nr XLIII/444/2010 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r. 
(druk XLIII/444/2010), 

4.  w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 145 
położonej w obrębie Smuga gmina Trzcińsko-Zdrój.  (druk XLIII/445/2010), 

5. w sprawie sprzedaży nieruchomości oddanej w użytkowanie wieczyste na rzecz jej użytkownika 
wieczystego. (druk XLIII/446/2010), 
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6. w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Psychiatryczny Pielęgnacyjno- 
Opiekuńczy w Nowym Czarnowie. (druk XLIII/447/2010), 

7. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko-Zdrój na Burmistrza Gminy. (druk 
XLIII/448/2010), 

8.  sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu i poręczenia wekslowego. (druk 
XLIII/449/2010), 

9. zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Trzcińsko-Zdrój (druk XLIII/450/2010), 

10. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze. (druk 
XLIII/451/2010), 

11. w sprawie ogłoszenia konkursu na najestetyczniejszą zagrodę wiejską, najczystszą wieś i 
zabudowę jednorodzinną w gminie Trzcińsko-Zdrój. (druk XLIII/452/2010), 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie sesji. 

 
 
O godz. 1308-przybył radny pan Kazimierz Sandulak oraz Radny pan Marek Rutka- stan 
radnych na sali 14 osób  
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z sesji XLII bez odczytywania. 
 
- za- 13- głosów 
- wstrzymała się -1 -osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XLII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
Do punktu II. Wręczenie dyplomów Burmistrza dla najlepszych uczniów z 
terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  wręczył dyplomy i czeki najlepszym uczniom szkół z 
terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
Jakub Czekała, uczeń klasy VI ze Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Trzcińsku-
Zdroju (za średnią 5,63); 
Paulina Dylewicz, uczennica klasy V ze Szkoły Podstawowej w Stołecznej (za średnią 5,50) 
Anita Winnicka, uczennica klasy V ze Szkoły Podstawowej w Gogolicach (za średnią 5,50) 
 Berenika Nabywaniec, uczennica klasy II Gimnazjum Publicznego im. Marka Kotańskiego w 
Góralicach (za średnią 5,92); 
Rafał Bartmański z Publicznego Gimnazjum dla Dorosłych (średnia 4,25). 
 
Do punktu III.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- z rady sołeckiej z Tchórza o pomoc w zakupie stolików i krzeseł do 
świetlicy. Obecnie ze Szkoły z Trzcińska zostaną przekazane krzesła. Poinformował o piśmie ze 
Stołeczna w sprawie interwencji w sprawie w remontu świetlicy wiejskiej, co stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu. Z Piaseczna mamy pismo w sprawie organizacji dożynek w Piasecznie. Z 
tego co wiem to decyzja zapadła żeby dożynki były w Trzcińsku-Zdroju. Kolejne pismo to z Urzędu 
Wojewódzkiego w sprawie skargi na Burmistrza. Kolejne pismo ze Starostwa Powiatowego w 
Gryfinie w sprawie opinii na temat likwidacji szpitala. Kolejne pismo z RIO w sprawie uchwały jaka 
była wprowadzona na porządek obrad o zmianie uchwały z poprzedniej sesji. Kolejne pismo z RIO 
informuje nas o unieważnieniu uchwały podjętej na sesji w marcu w sprawie udzielania ulg i szerzej 
omówimy jak zostanie głosowana uchwała. Otrzymałem dwa pisma od Radnego Sandulak stanowi 
załącznik nr 6 i 7 do niniejszego protokołu. Odpowiedź na pisma radnego Sandulak stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. na sesji w dniu 11 kwietnia diety zostały przeznaczone na 
wyjazd delegacji z tego na znicze i wiązanki, kwota 178 zł jest to na koncie depozytów. 
Przygotowałem listę w związku z przeznaczeniem z dzisiejszej sesji diet, by kwotę tę dołączyć do 
dzisiejszej i przeznaczyć na transport dla powodzian. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  w związku z powodzą dla powodzian by nie robić kosztów 
na przetransportowanie darów by nie zostawać dodatkowych kosztów to należy sprzedać to na 
miejscu i transport nic nie będzie kosztowała a pieniądze przekażemy na powodzian. Należy dać 
pieniądze i zwracam się by otrzymać adres jednej osoby i ja swoje diety prześlę dla osoby, ale 
indywidualnie bo wiele osób nie otrzymuje pieniądze z OPS. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- w sprawie wyjazdu na pogrzeb to podjęliśmy uchwałę, pan 
Burmistrz miał pojechać zawieść księgę kondolencyjną a pojechał Radny Krzemiński i 
przedstawiciel Straży Pożarnych. Ja jest kwota zebranych środków. 
 
Przewodniczący obrad-  jest zebrana kwota 1500 zł czyli 13 radnych plus 100 zło podobnie i 100 zł 
od pana Górzańskiego. Są to diety radnych. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- jest to osobista sprawa Burmistrza ja wpłaciłem 200 zł i mogę 
to panu udowodnić. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- z łamaniem prawa jest tu bardzo źle, chodzi o porządek dzienny 
obrad zapis który jest nieadekwatny do przyjętych zasad a konkretnie chodzi o udzielanie 
odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 
przeprowadzonej kontroli.
 
Informację przedstawił pan Franciszek Kwiatkowski- przewodniczący komisji rewizyjnej. Protokół 
z kontroli stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu,  
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Radny pan Kazimierz Sandulak- do kogo uwagę skierowano i czy Pani Kierownik otrzymała 
protokół? 
 
Pan Franciszek Kwiatkowski- przewodniczący komisji rewizyjnej pani Kierownik została 
zapoznana z protokołem i go podpisała, a uwaga była do niej. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  czy protokół przygotowany wcześniej i złożony w Biurze Rady 
jest do wglądu. 
 
Przewodniczący obrad- tak od dnia podpisania. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  podano, że podpisano umowę na wodociągi w Czystem i na 
ul. Dworcowej jest to firma nowo otwarta i chciałbym dowiedzieć się jakie ona w zeszłym roku 
robiła prace bo wartość prac jest dużo wyższa niż zaproponowali. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott – firma, która wygrała na wykonanie przyłączy jest to firma 
pana Bulanowskiego i ona istnieje od 20 lat i mieli w przetargu wyznaczone prace jakie powinni byli 
robić wcześniej. 
 
Kierownik Referatu pan  Piotr Radecki-  jest to firma sprawdzona istnieje ona od kilkunastu lat i 
firma musiała przedstawić oświadczenie na wartość 2000 tys. zł na inwestycję wodociągową może 
mieć pana wgląd do oferty po przetargu i sprawdzić. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- w związku z plotkami krążącymi w związku z pana wyjazdem na 
pogrzeb pana Karpiniuka czy był to pana prywatny wyjazd? Czy zajęcia realizowane w ramach 
projektu. Zintegruj się w tańcu oraz sportowe czy będzie to realizowane w wakacje? Czy warunku 
naboru były realizowane czy kierowano się kryteriami czy był dojazd dzieci. Na poprzedniej sesji i 
na obecnej odpowiedzi na pytania są ogólnikowe i mijające się z prawdą. Pragnę powrócić do drogi 
realizacji Trzcińsko-Babin, to że jest ona własnością Starostwa to jest oczywiste ale co robicie 
panowie jakie działania podejmujecie by ta droga była lepsza. Pan Starosta był uczestnikiem 
uroczystości w Piasecznie i powiedział, że droga jest kiepska.  
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  odpowiedzi otrzyma pan na piśmie a co dotyczy się stanu drogi to 
adresatem  jest Starostwo. 
 
Radny pan Marek Rutka- jedno z pytań na poprzedniej sesji było pytanie o gniazdo bocianie i 
odpowiedz jest wymijająca. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- gniazdo zdjęto, kiedy zostanie zamontowane i powiedzieliście ze 
dalszy los jest nieznany a Gmina wydała pieniądze. 
 
Radny pan Marek Rutka- czy pan fakt zaginięcia gniazda zgłosił pan na policję, jeśli nie to 
powinien pan to zrobić. Szkoła podstawowa w Gogolicach odbył się konkurs na dyrektora szkoły i 
jeden z mieszkańców pyta, dlaczego kandydat, który się zgłosił, nie został przyjęty nie wiedziałem 
co odpowiedzieć z jakiego powodu ta pani nie przeszła weryfikacji. 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- komisja zaopiniowała negatywnie tą kandydaturę więcej 
informacji pan nie uzyskała, bo głosowanie i ta sprawa jest tajna zgodnie z prawem. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
O godz. 1402- wyszedł radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 13 osób. 
 
Do punktu VII.1. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i 
trybu udzielania ulg, tj. umarzania, odraczania i rozkładania na raty spłaty 
należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 
Gminie Trzcińsko-Zdrój i jej jednostkom podległym oraz warunki 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 
będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów do tego uprawnionych. 
(druk XLIII/442/2010),
 
Projekt uchwały przedstawił pan Antoni Śliwiński- uchwała ta była już na porządku obrad ale został 
unieważniona że nie otrzymaliśmy opinii w związku z brakiem opinii od UOKiK. Dzisiaj 
otrzymaliście z poprawka, jaka zaoponował UOKiK.  
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIII/442/2010 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu VII.2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/437/10 Rady 
Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 06 maja 2010r. w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika Nr 7 i 8 do uchwały 
Nr XXXVII/390/09 Rady Miejskiej w Trzcinisku-Zdroju z dnia 18 grudnia 
2009r. (druk XLIII/443/2010),
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest to uchwała, która 
zmienia zuchwałe z poprzedniej sesji w związku z uwagami, jakie przesłało nam RIO, ze 
wskazaniem że błędy zostaną poprawiono. Określając deficyt budżetowy okrzesano pokrycie 
kredytami a nie uwzględniono kwotę wolną i musza być wyszczególnione. Oraz był błąd 
wyliczeniowy o 900 zł i należało to poprawić. W załączniku inwestycyjnym zmieniono symbol 
rozdziału. 
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Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
 O godzinie 1407- wrócił radny pan Marek Rutka Stan radnych na Sali 14. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka – z kim pan konsultuje uchwały? 
 
Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- przygotowuje skarbnik i nie ma obowiązku 
konsultacji z RIO, do tej pory były z RIO uwagi obecnie kazali przygotować ta uchwałę wraz ze 
wszystkimi załącznikami i dlatego należy to wykonać. Teraz na początku maja przyszły uwagi i 
dlatego należy je zmienić. Z uchwały z 16 maja opinia przyszła 6 czerwca, dlatego jest to 
wprowadzone teraz. Pomogły nam te panie, które opiekują się nami w RIO. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 4– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIII/443/2010 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika nr 7 i 8 do uchwały Nr XLIII/444/2010 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r. (druk 
XLIII/444/2010),
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- dochody budżetu Gminy 
korygujemy do wytyczne z Ministerstwa Finansów, które otrzymaliśmy w lutym i jest to z tytułu 
subwencji podatkowej z podatku od osób fizycznych i na podstawie pisma inna kwota został 
przyjęta. Dlatego należy to skorygować do kwot określonych w tym roku. Są one kontrolowane 
również przez RIO i były uwagi, że kwoty są inne niż u nas. U nas będzie ona niższa niż przyjęliśmy 
w dziale 6000 jest to dotacja na remonty dróg powiatowych. W związku z tym, że zmniejszamy 
część zadania z odbudowy baszty zachodniej i planowana jest dotacja do tego zadania i zmniejszamy 
dochody Gminy. Wprowadzenie zadania przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości 
Klasztorne. Wprowadzamy zadanie pod nazwą rewitalizacja starej części miasta pod nazwą remont 
murów obronnych co zostało nam z przeniesienia odbudowy baszty zachodniej. Kwota 256,01 zł jest 
ona niewykorzystana przez GKRPA z zeszłego roku i należało ja ująć w tym roku. Dokonujemy 
również zmiany nazwy zadań inwestycyjnych. Są to dwa zadania termomodernizacja SP w 
Trzcinisku-Zdroju. W załączniku nr 2 jest to pozycja 20. obecnie będziecie otrzymywali załączniki 
do uchwały budżetowej i załączniki 7 i 8 również będą przekazywane. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  odtworzyła się możliwość złożenia wniosków na rewitalizację 
i te pieniądze na dach w przedszkolu i na ratuszu i teraz to będzie nasz wkład własny i będzie to z 
Regionalnego Programu Operacyjnego i dokładamy również tez remont murów obronnych. Jest to 
tylko dla obiektów zabytkowych i dlatego wpisaliśmy te obiekty jako zabytkowe. 
 
Radny pan  Marek Rutka- chciałbym złożyć wniosek byśmy w budżecie przekazali również 10 tys. 
zł dla powodzian. 
 
Przewodniczący obrad - mam pytanie czy taka zmiana obecnie jest do przyjęcia? 
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- z rezerwy budżetowej ogólnej Burmistrz może przekazać jako 
wniosek z rezerwy ogólnej. 
 
Przewodniczący obrad-  wniosek radnego przegłosujemy w wolnych wnioskach. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- podczas przerwy należy przygotować projekt uchwały i 
wówczas przegłosować. 
 
Przewodniczący obrad- przyjęliśmy porządek obrad i teraz nie możemy dokładać uchwał 
przegłosujemy wniosek radnego Rutki w wolnych wnioskach. Przewodniczący odczytał projekt 
uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIII/444/2010 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy na część działki nr 145 położonej w obrębie Smuga gmina 
Trzcińsko-Zdrój.  (druk XLIII/445/2010),
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- dotyczy to kolejnej umowy 
dzierżawy dla tego samego dzierżawcy. A dzierżawa jest powyżej 3 lat. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIII/445/2010 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII.5. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości oddanej 
w użytkowanie wieczyste na rzecz jej użytkownika wieczystego. (druk 
XLIII/446/2010),
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości dla użytkownika wieczystego w drodze bezprzetragowej. Jest to działka po 
byłym magazynie PKP. Zwrócił się do urzędu o zakup działki. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLIII/446/2010 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
o godzinie 1438- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
o godzinie 1455- przewodniczący obrad wznowił obrady 
 
 
Do punktu VII.6. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Psychiatryczny Pielęgnacyjno- Opiekuńczy 
w Nowym Czarnowie. (druk XLIII/447/2010), 
 
Przewodniczący obrad- do Biura rady wpłynęły pisma ze Starostwa w tej sprawie, jest to pismo z 
prośbą o zaopiniowanie uchwały, w której Rada Powiatu chce zlikwidować ten szpital, a 
uzasadnienie jest takie, że Szpital w latach 2008-2009 wygenerował straty i zgodnie z art. 60 ustawy 
o zakładach opieki zdrowotnej zakład opieki zdrowotnej pokrywa straty a generowanie kolejnych 
strat spowoduje to, że powiat będzie musiał pokryć straty. Dotychczasowe zobowiązania wobec 
pacjentów przejmie szpital z Gryfina i na komisji rozmawialiśmy i postanowiliśmy Negatywnie 
zaopiniować uchwałę w sprawie likwidacji szpitala. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
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/Uchwała Nr XLIII/447/2010 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca 
gminy Trzcińsko-Zdrój na Burmistrza Gminy. (druk XLIII/448/2010),
 
Przewodniczący obrad-do Biura rady wpłynęło pismo z Urzędu Wojewódzkiego przekazujące 
skargę Pani Zofii Grendy w celu rozpatrzenia przez Radę Miejską. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIII/448/2010 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.8. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 
kredytu i poręczenia wekslowego. (druk XLIII/449/2010),
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy ona zaopiniowania przez 
Dyrektora TCK, ponieważ posiadają oni Burmistrza i nie maja możliwości sfinansowania projektów 
unijnych ze sowich środków, pan dyrektor prosi by mogli zaciągać kredyty w celu realizacji 
projektu. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLIII/449/2010 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój (druk 
XLIII/450/2010), 
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Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, w której ustalimy 
sposób odbioru elektro śmieci, by to załatwić prawnie należy to nanieść do regulaminu. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIII/450/2010 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.10. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 
odpłatności za usługi opiekuńcze. (druk XLIII/451/2010),
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest tą samą uchwała jak na 
poprzedniej sesji i zwróciła się Pani która ma wyższe dochody na osobę niż przewidywała tabela i 
dodaliśmy jedną grupę wyżej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLIII/451/2010 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII.11. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na 
najestetyczniejszą zagrodę wiejską, najczystszą wieś i zabudowę jednorodzinną w 
gminie Trzcińsko-Zdrój. (druk XLIII/452/2010),
 
Przewodniczący obrad- zmieniono kilka zapisów w poprzedniej uchwale, zwiększono zakres 
oceny. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Radny pan Kazimierz Sandulak- jest to uchwała przestarzała i powinna być dostosowana do 
warunków miejscowych i dostosowana do rzeczywistości naszej Gminy. Może być lepiej konkurs na 
najaktywniejszą wieś nie daje to równych szans dla wszystkich wsi i ogranicza się do grupy tych 
samych właścicieli posesji. Zgłoszeń nie ma wiele, nie motywuje i nie aktywizuje. Wobec tego ja 
będę przeciw. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  jak by nie rozpatrywać to uchwałą jest potrzebna i nie należy 
rozgraniczać tego bo jak porównać Tchórzono do Góralic.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- przeciw – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLIII/452/2010 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad- odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji zostały udzielone na piśmie, 
otrzymali to tez wszyscy radni. Odniosę się do dwóch pism od Radnego Sandulak, co stanowi 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. Wobec powyższego przegłosujemy wniosek Radnego 
Sandulak jeszcze raz. Kto z radnych jest za wniosek radnego Sandulak o odwołanie 
przewodniczącego komisji rewizyjnej 
 
- za- 2- osoby 
- przeciw- 9 –osób 
- wstrzymały się – 2- osoby 
- nie głosowała- osoba 
 
Przewodniczący obrad- wniosek radnego nie został przyjęty. Otrzymałem również drugie pismo od 
radnego Sandulaka.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak - powtarza pan treści jakie wcześniej Radca prawny przygotowała 
panu Burmistrzowi. Nie ulega wątpliwości, że ja negują łamanie prawa, a wy tolerujecie łamanie 
prawa w sposób rażący. Wnioski pokontrolne podlegają zatwierdzeniu przez Radę. Czy pan zna 
znowelizowaną ustawę o finansach publicznych i musi ją pan znać. 
 
Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys sołectwa Góralice- pan Władysław Rogowski-  ja chcę zapytać co w sprawie pomocy dla 
powodzian jaką sumę zebrali mieszkańcy i czy jest już wybrana Gmina? Należy wziąć z tych 
pieniędzy i zapłacić za koszt transportu. Są artykuły spożywcze zebrane i należy wejść w kontakt z 
Caritasem ja 13 lat temu i były organizowane zbiórki do Szczepanowa, należy zapytać sztabu 
kryzysowego i to zawiść.  
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Przewodniczący obrad- poddam wniosek Radnego pana Mara Rutki by przekazać z budżetu 
gminy 10 tys. zł na pomoc dla powodzian. 
 
- za- 6- osób 
- przeciw- 8- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Rutki nie został przyjęty. Kto z radnych 
wpisał się na listę by diety z dzisiejszego dnia przekazać na transport zebranych rzeczy dla 
powodzian.  Niestety nie możemy tego tu sprzedać i przeznaczyć pieniędzy. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  można dodać tu do PZZ a wziąć na Śląsku. 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- należy zapytać osób zapewniających transport to może będzie 
taniej. Ale musi być towar na paletach. By zrobić doładunek wówczas płaci się tylko w jedną stronę. 
 
Mieszkaniec wsi Chełm Górny pan Sołtys- rozmawialiśmy ze Starostwem w sprawie dróg ale są to 
tylko słowa, Urząd nic nie robi by dyrektor Enstone coś zrobił. Nie mamy żadnej odpowiedzi, ani 
przekazanych projektów my narzekamy na pojazdy ciężarowe, ale gdzie od 18 lat idą podatki za te 
kopalnie kruszyw. Nikogo nie interesuje jak tam się jeździ. Kanalizacja, jeśli mamy robić w Chełmie 
Górnym kanalizacja a w Gogolicach ma być kanalizacja to może lepiej pociągnąć do oczyszczalni a 
nie budować zbiornik w Chełmie i zaoszczędzimy pieniądze. 
 
Zastępca burmistrza pan Józef Szott- jeśli chodzi o drogę powiatową to niesłusznie posądza pan 
Burmistrza o brak działania byliśmy wspólnie na sesji skutek jest zero mamy na piśmie i otrzymał 
pan skan i jest napisane, że zobowiązania Starostwa w stosunku do naprawy drogi są zerowe, mogą 
tylko częściowo to naprawić. Nie możemy Starosty zmusić do wykonania tej drogi. Starosta ma 
politykę napraw i remontów drogi. Nie ma efektu a my robimy wiele. Ostatnio chciałem rozmawiać 
na temat drogi w Strzeszowie i poprosiłem sekretarkę i poszła ona i powiedział, że nie ma czasu, bo 
rozdziela pocztę. Wkładamy pieniądze w chodniki powiatowe i Starostwo powinno robić, czy 
nienależycie wykonanie drogi do Babina, a jakość tej drogi jest fatalna. My nawet nie podpisaliśmy 
protokołu. Taka sama sytuacja jest nie tylko w naszej Gminie ale i w innych Gminach. Gmina na 
sprzątanie dróg powiatowych w mieście za sprzątanie i naprawy otrzymujemy 3000 zł miesięcznie. 
Drogi były brudne zaśmiecone i stawia się w nas w takiej sytuacji, że albo bierzecie lub nie. A 
starostwo nie dba o drogi powiatowe. Dlatego my dokładamy do remontów chodników. 
Mieszkaniec wsi Chełm Górny pan Sołtys- byliśmy na zebraniu 20 listopada i spotkałem się z 
krytyką i ja się udzielałem w tej sprawie i zwracałem się do pana który zarządzał wydziałem dróg a 
pan Bugajski i pani Krajczyńska za mało zabrali głosu. A będzie robiona droga powiatowa od 
Wapnicy do Witnicy Chojeńskiej a tu tylko poprawimy, a jak jest całkiem zniszczona droga, to sobie 
nie wyobrażam, że nic się nie odzywam. Obecnie ten przedsiębiorca, co wydobywa kruszywa jest 
tylko 3 lata a gdzie są poprzednicy. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  wiemy, że droga jest bardzo zła i mamy remont drogi w Chełm Górny i 
Dolny w budżecie Gminy może przenieśmy pieniądze na tamta drogą. W roku 2004 skakałem 
wniosek o przejecie drogi Babin Chełm by ta drogę przejąć. A my musimy znaleźć rozwiązanie i 
należało iść do Sądu jak ktoś nie wywiązuje się ze swoich obowiązków. Wszystko co znajduje się na 
terenie Gminy podlega Burmistrzowi. Nie interesuje ludzi czyja droga. Chciałbym złożyć wniosek o 
sprawę Droga Piaseczno Chłopowo. Droga w połowie jest Gmina Myślibórz i Trzcińsko i 
kilometrowy odcinek jest leśny i jak las zrobi geodezje i wydzieli drogę to my ja przejmiemy i już 
możemy to robić, bo dokumentacja został zrobiona i jest w Nadleśnictwie Różańsko. Plac zabaw w 
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Piasecznie dziękujemy jest zrobiony ale jest to bardzo oszczędnościowo elementy drewniane zostały 
wkopane prosto w ziemie i myślę, że za  7 lat będzie trzeba robić nowy. 
 
Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  Pan Sołtys zrobił zebranie i na spotkaniu ludzie powiedzieli, 
ze jak stan drogi się nie zmieni to pojada przed Starostwo Powiatowe i będą pikietować przed 
Urzędem Starosty. Nie ma potrzeby iść tu da sądu. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  Chełm to jeszcze droga i sprawa przystanku stoi wiata przydrożna bez 
dachu od dłuższego czasu prosił o założenie dachu tego nie zrobiono a później mógł by to rozebrać, 
myślę, że coś z tym trzeba zrobić. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- co z dokumentacją jaką przygotowała Gmina z zamiarem budowy 
domu przy ul. Krótkiej, bo ten teren miał zostać sprzedany, czy nie zastanawia panów problem 
spadku podmiotów gospodarczych, mamy 22 podmioty zarejestrowane. Pieniędzy nam ciągle będzie 
brakować. Jeszcze chciałem powiedzieć cos na temat diet radnych i było by dobrze byśmy dla 
przyszłej Rady zmienili uchwałę o dietach odbywa posiedzenie komisji rewizyjnej jedno 
tematyczne, i otrzymują za każdy dzień dietę, należy to zrobi. 
 
Zastępca burmistrza pan Józef Szott- zasygnalizował pan rozwiązanie i należy zobaczyć 
dokumentację i są projektanci, którzy dokumentują to i należy to przemyśleć. Widzę, że mamy już 
pewne koncepcje do przyszłego budżetu i musimy wiedzieć co jest pilniejsze. My jesteśmy tymi 
którzy to wykonują. 
 
Radny pan Marek Rutka- jeśli radni nie chcieli przekazać 10 tys. zł na powodzian to może 
przekażemy te 10 tys. zł na drogę w Chełmie. Droga Piaseczno Chłopowo jest droga 5 km i gmina 
Trzcińsko- nic nie robi ma odcinek do lasu i zawsze brakuje materiału na łatanie dziur. I zostaje 
odcinek należący do nadleśnictwa Różanko i jak będzie dokumentacja to żeby pan tą drogę przejął.  
 
Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  sprawdzimy to a decyzje o przejęciu podejmuje Rada Gminy  
 
Przewodniczący obrad- na kolejnej sesji będzie taka uchwała. 
 
Kierownik referatu pan  Piotr Bugajski-  było spotkanie z Nadleśnictwem a fizycznie droga jest, ale 
dokumentacji nie ma i Nadleśnictwo nie wykonało tego co Gmina chce. Ja wiem, że Nadleśnictwo 
nic nie zrobiło.  
 
Radny pan Marek Rutka-  dokumentacja jest i nawet chciano przekazać to do Starostwa i odbywało 
się to przy okazji melioracji. Wobec tego ja w formie interpelacji proszę o przygotowanie 
korespondencji  jeśli są takie warunki. 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski-  rada podejmowała uchwałę o przystąpieniu do takiego 
działania i powinna być podjęta uchwałę w sprawie rozpoczęcia procedury. Taka sama sytuacja jest 
Babin Chełm i faktycznie jest droga wyjeżdżona ale nie ma ich geodezyjnie wyjeżdżonych. Co roku 
idzie samochód z masą bitumiczna na remont tego odcinka. 
 
Radny pan Marek Rutka-  tak co roku jest za mało tego. 
 
Przewodniczący obrad- po sprawdzeniu jak okaże się ze jest dokumentacja to przyjmiemy uchwałę 
o przejęciu a jeśli nie to o uruchomienie procedury przejęcia. 
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Kierownik referatu pan  Piotr Bugajski-  przed podjęciem uchwały należy zapoznać się z ustawą o 
drogach publicznych i wówczas musimy zwiększać budżet na utrzymanie dróg Gminnych i wówczas 
nie będziemy robić chodników czy placów zabaw. 
 
Radny pan Marek Rutka- skoro nie chcemy tych dróg przejmować to wyremontujmy je bez 
przejęcia. 
 
Kierownik referatu pan  Piotr Bugajski-  nie jesteśmy przeciwni temu by robić drogi dojazdowe do 
gruntów rolnych, ale co innego jest jak droga jest gminna publiczna 
 
Radny pan Marek Rutka-  jest to droga na której jest asfalt, czy żużel a nie droga wyjeżdżona. 
 
Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  ale my musimy mieć stan faktyczny. 
 
Sołtys wsi Gogolice pan  Monika Zawisza-  stan drogi Górczyn Gogolice jest droga zakrzaczona i 
Starostwo nawet takiej samej rzeczy nie potrafi załatwić. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- należy sprawdzić czy jest prawna możliwość by wykonać 
naprawy i obaczyć starostwo kosztami. 
 
Do punktu X. Zakończenie sesji. 
 
 
O godzinie 1620 – Przewodniczący obrad zamknął XLIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 
za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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